



206 Jackson Street

Lowell, MA 01852

Phone (978) 323-0800

Fax (978) 323-0538

www.lccps.org

ជូនចំពោះ មតាបិតា ជាទីរាប់អាន

យើងរីករាយជំរាបជូនលោកអ្នកអំពីច្បាប់នៃរដ្ឋម៉ាសាឈូសិតដែលកំពុងធានាឱ្យផ្តល់ជម្រើសកិច្ចការសិក្សាសំរាប់សិស្សយើងនៅពេលសាលារៀនត្រូវផ្អាកការសិក្សាបណ្តោះអាសន្ន។ ចាប់ពីអាទិត្យនេះទៅ សាលារៀននឹងផ្តល់ជូនកញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល Blizzard Bag materials សំរាប់សិស្សយើងទាំងអស់គ្នា ដែលនឹងត្រូវរាប់បញ្ចូលជាវត្ថុមានសំរាប់ពេលសាលារៀនផ្អាកការសិក្សាបណ្តោះអាសន្ន។ គោលបំណងនៃឱកាសសិក្សានេះគឺ ដើម្បីកាត់បន្ថយបន្ថែមពេលសាលារៀន ដោយផ្តល់នូវកិច្ចការពេញលេញសំរាប់សិស្សធ្វើនៅពេលសាលារៀនត្រូវបិទជាបណ្តោះអាសន្ន។ គ្រូៗនឹងប្រាប់សិស្សរបស់គេអំពីការរំពឹងទុក និងកញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល Blizzard Bag expectation and assignments ។

សំណួរដែលបានសួរនាំក្នុងតារាងដូចតទៅនេះ ៖

សំណួរ	ចម្លើយ
តើយើងនឹងដឹងដោយរបៀបណាដែលថា ការផ្អាករៀននៅសាលារៀននឹងត្រូវសំរេចផ្តល់ឱ្យកិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល Blizzard Bag Days ?	រូបភាព A Robot call នឹងត្រូវផ្តល់ដំណឹងជូនមតាបិតាដើម្បីទាក់ទងនៅពេលសាលារៀនត្រូវផ្អាកការសិក្សាបណ្តោះអាសន្ន ហើយបញ្ជាក់ថា “នេះគឺជាកញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិលថ្ងៃទី១ This is Blizzard Bag Day 1”
តើនឹងត្រូវផ្តល់កិច្ចការឱ្យធ្វើដោយរបៀបណា ?	៥កញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល (5 Blizzard Bag Assignments) នឹងត្រូវផ្ញើជូនដល់ផ្ទះដោយរៀបចំបិទផ្លាកសំរាប់៥ពេលបិទសាលារៀន។ ឧទាហរណ៍៖ សិស្សនឹងត្រូវធ្វើបញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល១កញ្ចប់ក្នុង១ថ្ងៃ។ ថ្នាក់ K1-ទី៣៖ កញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិលនឹងត្រូវផ្ញើជូនឯកសារកិច្ចការសិក្សាជាមួយសិស្សទៅដល់ផ្ទះ។ ថ្នាក់ទី៤-ទី៦៖ គ្រូៗនឹងផ្តល់ជូនជាមួយនូវឯកសារមេរៀន និងកិច្ចការសិក្សាតាមបច្ចេកវិទ្យា។ ថ្នាក់ទី៧ និងទី៨ កិច្ចការសិក្សាតាមបច្ចេកវិទ្យា។ បើសិស្សចូលធ្វើកិច្ចការតាមបច្ចេកវិទ្យាមិនបាន ពួកគេនឹងត្រូវផ្តល់ជម្រើសឯកសារមេរៀន។
តើមតាបិតាត្រូវផ្តល់ការគាំទ្រដល់កូនរបស់គេបានចំនួនប៉ុន្មាន ?	យើងសង្ឃឹមថា ព័ត៌មានលំអិតដែលបានផ្តល់ឱ្យសិស្សសំរាប់ធ្វើបញ្ចប់កិច្ចការសិក្សា និងទុកសំរាប់ឱ្យពួកគេធ្វើភាគច្រើន/ធ្វើបញ្ចប់ដោយខ្លួនឯង។ ការរំពឹងទុករបស់យើងគឺថា កិច្ចការសិក្សាទាំងអស់នេះនឹងមិនត្រូវការគាំទ្របន្ថែមទេ តែត្រូវការផ្ញើដល់ផ្ទះនូវកិច្ចការផ្សេងទៀត។
តើកិច្ចការសិក្សា Assignments ត្រូវបញ្ចប់នៅពេលណា ?	កញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិលនីមួយៗនឹងត្រូវផ្ញើឱ្យទាន់ពេលមួយអាទិត្យចាប់ពីពេលបិទសាលារៀនបណ្តោះអាសន្ន។
តើមានមានកើតឡើង ប្រសិនបើមានខ្ញុំធ្វើមិនចប់រាល់គ្រប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល the Blizzard Bag contents ?	សិស្សដែលធ្វើកិច្ចការសិក្សាមិនចប់តាមពេលកំណត់នៃកញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិលទេ នឹងត្រូវកត់ឈ្មោះអវត្តមាន។ ការវត្តមានសាលារៀនប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពកំរិត១នៃសាលារៀនយើង។ លើសពីនេះ អាចប៉ះពាល់តិចតួចដល់កំរិតសិក្សារបស់សិស្សនៅត្រីមាសចុងក្រោយ។
តើមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើខ្ញុំមានសំណួរអំពីកញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល Blizzard Bag Day ?	គ្រូៗនឹងអាចទទួលសំណួរបានតាមអ៊ីមែលដើម្បីឆ្លើយតបមតាបិតានៅថ្ងៃកញ្ចប់កិច្ចការសិក្សាពេលព្យុះព្រិល។ បើព្យុះធ្វើឱ្យជាប់ភ្លើង គ្រូអាចត្រូវការពេលបន្ថែមដើម្បីឆ្លើយសំណួរ។